
MARIJA BRAJDIĆ VUKOVIĆ:  

- Dobro jutro svima! Ja moram podesit mikrofon.  

Ja bi imala pitanje za gradonačelnika povezano s obnovom Osnovne škole Bukovac 

koja je započela znači još 2021. godine i još nije dovršena. Građane zapravo zanima kad će 

biti dovršena škola, naravno da su nestrpljivi, pa bi smo zapravo voljeli znati odgovor na 

pitanje što se trenutno zbiva, u kojoj je fazi obnova i kad se očekuje dovršetak.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupnice.  

Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević. Izvolite.   

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala zastupnice Brajdić Vuković.  

Radi se o dosta velikoj školi i dosta velikoj kapitalnoj investiciji koja nažalost, 

informacije kakve imamo, neće moć bit retroaktivno financirana iz NPO natječaja za škole 

koji još uvijek nažalost nije objavljen. Taj natječaj za NPO škole koliko se sjećam je trebao 

bit objavljen prema prvim najavama iz Vlade čak prije godinu i pol, ali još uvijek ga nema. 

Međutim ono što nam je neformalno rečeno jest da neće uključivat mogućnost retroaktivnog 

ajmo to tako reć financiranja, iako bi ova škola po svim zapravo drugim parametrima 

zaslužila NPO financiranje. Tako da će to morat se financirat iz proračuna, a što se tiče samih 

rokova evo bude zamjenik Gradonačelnika dopunio.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Želi li zastupnica dodatno objašnjenje?  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Aha, izvolite.  

 

LUKA KORLAET:  

- …gradonačelnik riječ pa samo da ga dopunim.  

Dobit ćete detaljno pisano izvješće, a ja ću ga sažeti u informaciju da sama zgrada 

napreduje dobro. Malo možda postoje problemi s uređenjem okoliša i sa spojem na okolne 

prometnice. I isto tako trafostanica nova se mora napraviti budući da je nova škola značajno 

veća od one koja je prethodno stajala na tom mjestu i upravo evo s HEP Elektrom radimo na 

rekonstrukciji te trafostanice i vodova koji trebaju dovesti do nje. Ali uza sve navedeno 

hvatamo 1. rujna i dogovorili smo s izvođačima da daju sve od sebe makar i kroz 

višesmjenski rad dakle da se škola otvori s novom školskom godinom.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo dogradonačelniku.  

Želi li zastupnica dodatno objašnjenje? Zastupnica Marija Brajdić Vuković, želite li 

dodatno? Ne želite.  

Onda prelazimo na zastupnika Renata Peteka. Izvolite zastupniče.  

 

 


